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苗服换装
特别赠送独家体验

要 玩 好 贵 州 ，要 玩 好 贵 州 ， 就 要 峇 迪 直 飞 贵 州 ！就 要 峇 迪 直 飞 贵 州 ！

全程享用
当地特色餐饮



直飞贵州

包机直飞贵州，为您带来便捷快速的体验，
节省多达10个小时的旅行时间，
让您尽情享受每一个旅途的时刻。

Direct flight to Guizhou

Charter a direct flight to Guizhou for quick and
convenient travel, saving up to 10 hours to fully

enjoy your journey.

黄果树瀑布

世界第三 I 亚洲第一瀑布
瀑布宽度达101米，高77.8米，气势恢宏，

水雾弥漫，形成壮观的景象。

Huangguoshu Waterfall

The third largest waterfall in the world and the
largest in Asia, Huangguoshu Waterfall is 101
meters wide and 77.8 meters high, creating a

magnificent and misty spectacle.

西江苗族服体验

特别赠送独家体验：
沉浸在苗族文化中，穿上传统苗族服饰，

欣赏精美的刺绣和银饰，感受独特民族风情。

Traditional Xijiang Miao attire

Enjoy an exclusive experience: Unforgettable
cultural journey, offering deep insights into the

history and customs of the Miao people.

入住乌江寨+无人机表演

入住乌江寨+欣赏著名无人机表演
观赏无人机灯光秀，参与篝火晚会，

体验动感的民族音乐会。

Stay at Wujiang Village + Drone Show 

Stay at Wujiang Village + Famous Drone Show
Experience a spectacular drone light show, join a

bonfire party, and immerse yourself in lively ethnic
music performances.

西江千户苗寨景区

登上夜晚的观景台，俯瞰西江千户苗寨，
漫山灯火与漫天星光交相辉映，
如同置身童话世界，令人陶醉。

Xijiang Qianhu Miao Village 

Ascend the night viewing platform to see Xijiang
Qianhu Miao Village, where hillside lights merge

with the starlit sky, creating a mesmerizing scene.

升级1晚超5星织金大酒店

特别升级1晚超5星织金大酒店
这家酒店以其豪华的设施和无与伦比的服务著
称，为您的旅程增添奢华与舒适的体验。

1-night upgrade Zijin Hotel

Upgrade to a one-night stay at the ultra-luxurious
Zhijin Grand Hotel ：known for its luxurious

amenities and top-notch service.

独家趣味体验

独家体验荔波打糍粑+手工DIY烤面包
让您亲身参与传统糍粑制作过程，感受手工烤

面包的乐趣与美味。

Exclusive fun experience

Participate in the traditional process of making
sticky rice cakes and enjoy the fun and
deliciousness of baking bread by hand.

全程享用当地特色餐饮

包括西江高山流水长桌宴、
黄果树花开富贵宴、兴义布依八大碗、
乌江刨汤宴或龙大哥蹄膀火锅宴等。

Savor local specialty meals

Including Xijiang High Mountain Flowing Water Long
Table Feast, Huangguoshu Flower Blooming Wealth
Feast, Xingyi Bouyei Eight Bowls, Wujiang Scraped
Soup Feast, or Long Brother's Pork Knuckle Hotpot.

全程当地5星+超5星酒店

全程入住当地当地5星+超5星酒店
您将沉浸在精致舒适的住宿环境中，

尽情享受高品质的服务和宾至如归的体验。

Local 5-star and ultra-luxury hotels 

Stay in local 5-star and ultra-luxury hotels
throughout your journey, where comfort and high-

quality service ensure a memorable experience.

TOUR BY LOVELY VACATION（TOUR CODE: 9KGZ）

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.



西江千户苗寨位于贵州省黔东南苗族侗族自治
州，这里以独特的苗族传统文化和壮丽的自然
风光闻名于世。千户苗寨以其千余栋精美的吊
脚楼群而著称，这些建筑采用木结构，悬空于
山间梯田之上，展现出苗族独特的建筑风貌和
生活方式。

寨内保存完好的传统习俗和节庆活动，如传统
婚礼、苗族舞蹈等，使游客可以深入了解苗族
文化的丰富内涵。此外，周边的原始自然景观
如苗岭原始森林、溪流和瀑布，也为游客提供
了丰富的户外探险和摄影机会。

中国最具代表性的苗族聚居地之一

Xijiang Qianhu Miao Village, located in Qiandongnan Miao and Dong Autonomous
Prefecture, Guizhou Province, is one of the most representative Miao ethnic settlements in
China. Renowned for its unique Miao traditional culture and stunning natural scenery, the
village is famous for its over 1,000 exquisite stilted wooden houses. These buildings,
suspended above terraced fields amidst the mountains, showcase the distinctive
architectural style and lifestyle of the Miao people. Preserved traditional customs and
festive activities such as traditional weddings and Miao dances offer visitors a deep insight
into the rich cultural heritage of the Miao. Surrounding pristine natural landscapes including
the Miao Ling Primitive Forest, streams, and waterfalls provide ample opportunities for
outdoor exploration and photography.
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XIJIANG QIANHU MIAO VILLAGE 

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.

西江千户苗寨

（TOUR CODE: 9KGZ）



此生必须去的地方，享有“世界自然遗产，地
球绿宝石”的美誉。荔波小七孔景区位于贵州
省黔南布依族苗族自治州，以其独特的喀斯特
地貌和壮美的溶洞景观闻名。

景区内有七个天然形成的石拱桥横跨清澈见底
的小七孔河，每座石拱桥形状各异，风格迥
异，如同七个巨大的自然艺术品。游客可以徒
步穿行于这些石拱桥之间，欣赏奇特的地质景
观和蜿蜒曲折的溪流风光。此外，景区内还有
多个壮观的溶洞，如兴隆洞和天生桥，探索其
中能够领略到地下溶洞的神秘与壮美。

《国家地理》评为中国最美的地方

The Xiaoqikong Scenic Area in Libo, located in the Qiannan Buyei and Miao Autonomous
Prefecture of Guizhou Province, is renowned for its unique karst landscape and stunning
cave formations. The scenic area features seven natural stone arch bridges spanning the
crystal-clear Xiaoqikong River. Each arch bridge has its own distinctive shape and style,
resembling seven magnificent natural artworks. 

Visitors can hike through these stone arch bridges, enjoying the peculiar geological
landscapes and the meandering streams. Additionally, the area boasts several spectacular
caves such as Xinglong Cave and Tiansheng Bridge Cave, offering opportunities to explore
the mysteries and grandeur of underground karst formations.

LIBO XIAOQIKONG SCENIC AREA 

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.

荔波小七孔景区

（TOUR CODE: 9KGZ）
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黄果树大瀑布，位于中国贵州省安顺市以南的
黄果树景区，是中国最壮观、最有名的瀑布之
一。瀑布宽101米，落差约77.8米，是亚洲最大
的瀑布之一。

在瀑布背后，有一个深约100米的巨大天然溶洞
——天生桥，与瀑布共同构成了壮观的自然景
观。黄果树大瀑布以其水势磅礴、气势恢宏、
溶洞奇观而闻名于世，是贵州旅游的重要景点
之一。

世界第三、亚洲第一的瀑布。

Huangguoshu Waterfall, located in the Huangguoshu Scenic Area south of Anshun City,
Guizhou Province, China, is one of the most spectacular and famous waterfalls in China.
With a width of 101 meters (331 feet) and a height of approximately 77.8 meters (255 feet),
it is one of the largest waterfalls in Asia. 

Behind the waterfall lies a massive natural limestone cave, Tianxing Bridge, which is about
100 meters (328 feet) deep. Together, the waterfall and the cave form a magnificent
natural landscape. Huangguoshu Waterfall is renowned for its majestic cascade, grandeur,
and the spectacular cave scenery, making it a key attraction in Guizhou tourism.

HUANGGUOSHU WATERFALL

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.

黄果树大瀑布

（TOUR CODE: 9KGZ）
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万峰林位于中国贵州省安顺市境内，是中国最
美的五大峰林之一。这片壮丽的地貌奇观以其
密布的奇峰怪石而闻名，被誉为“天下山峰何
其多，唯有此处峰成林”。

自古以来，万峰林就以其如诗如画的景色和绵
延数百里的壮丽山峦，被称为“千里江山
图”。游客们可以在这里感受到大自然的神奇
鬼斧神工，探索丰富的地质奇观和世代相传的
文化遗产。

中国最美的五大峰林之一

Wanfenglin, located in Anshun City, Guizhou Province, China, is one of the five most
beautiful peak forests in China. Renowned for its dense cluster of unique peaks and rocks,
it is celebrated with the saying, "Countless peaks elsewhere, only here do they form a
forest." Since ancient times, Wanfenglin has been praised as a picturesque landscape
resembling a painting of a thousand miles of mountains and rivers. 

Visitors can marvel at the majestic natural scenery and explore the rich geological wonders
and cultural heritage passed down through generations.

WANFENGLIN

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.

万峰林
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万峰湖位于中国贵州省安顺市境内，是一个以
其壮丽的湖光山色而闻名的旅游胜地。湖水碧
绿如玉，四周被数不尽的奇峰怪石环绕，因此
得名“万峰湖”。这些山峰如同大自然的雕刻
作品，错落有致，每一座都有其独特的形态和
特色。

游客可以乘船游览湖面，领略湖光山色的迷人
景致，尤其是在晨曦或日落时分，湖水与山峰
交相辉映，呈现出如诗如画的景象。此外，湖
区还保留了丰富的生态资源，吸引着众多鸟类
栖息和候鸟迁徙，是自然观鸟和摄影爱好者的
理想之地。

西南地区之最，山水画卷之美誉。

Wanfeng Lake, located in Anshun City, Guizhou Province, China, is renowned for its
magnificent scenery of emerald green waters surrounded by countless unique peaks and
rocks, hence its name "Wanfeng Lake" (Lake of Ten Thousand Peaks). These peaks,
resembling nature's sculptures, are intricately arranged with each possessing its own
distinct shape and characteristics. Visitors can take boat cruises on the lake to appreciate
its picturesque landscapes, especially enchanting during sunrise or sunset when the lake
mirrors the surrounding peaks, creating a poetic and breathtaking view. Additionally,
Wanfeng Lake boasts rich ecological resources, attracting numerous bird species for
nesting and migratory stops, making it an ideal destination for birdwatchers and
photographers alike.

WANFENG LAKE

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.
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马岭河大峡谷是一个令人叹为观止的自然景观
区。峡谷地形复杂多变，峭壁高达数百米，形
成了壮观的峡谷景观和多样的地质奇观。清澈
见底的马岭河穿越整个峡谷，河水宛如碧玉般
流淌，与峡壁相映成趣。

沿途欣赏陡峭的峡壁和蜿蜒的河道，感受自然
的神奇和壮美。峡谷周围生态环境良好，拥有
原始森林和丰富的野生动植物资源，吸引着自
然爱好者和摄影师前来探索和拍摄。马岭河大
峡谷不仅展示了大自然的鬼斧神工，也提供了
一个远离喧嚣，与自然亲密接触的绝佳去处。

被誉为「地球上一道美丽的疤痕」

Malinhe Grand Canyon is a breathtaking natural landscape. The canyon features a complex
and varied terrain, with towering cliffs reaching hundreds of meters high, creating a
spectacular canyon scene with diverse geological wonders. The crystal-clear river runs
through the entire canyon, its jade-like waters flowing gracefully and harmonizing with the
canyon walls.

As you travel along, you can admire the steep cliffs and winding river, experiencing the
magic and grandeur of nature. The surrounding ecological environment is well-preserved,
with primeval forests and abundant wildlife resources, attracting nature lovers and
photographers to explore and capture its beauty. 

MALINHE GRAND CANYON

TOUR BY LOVELY VACATION
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马岭河大峡谷
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织金洞位于中国贵州省安顺市境内，是一个以
其壮观的溶洞景观而著名的旅游景点。这里被
誉为“中国第一溶洞”，以其宏大的洞室、瑰
丽的钟乳石和多样化的地下溶洞景观而闻名于
世。

游客可以步入洞内，沿着设施完备的观光通
道，探索洞穴深处的奇观。织金洞内部景观丰
富多彩，有如宫殿、仙境和大自然的艺术殿
堂，让人不禁感叹自然的神奇造化。洞内还有
多个著名的景点，如神秘的光宫、壮观的天生
桥等，每一处都展示了地下溶洞独特的美学和
自然奇观。

被誉为「中国第一溶洞」

Zhijin Cave, located in Anshun City, Guizhou Province, China, is a renowned tourist
attraction famous for its spectacular karst cave landscapes. Known as the "First Cave in
China," it features expansive caverns, magnificent stalactites, and diverse underground
formations. Visitors can explore the cave along well-equipped walkways that lead to
various chambers, marveling at its rich and colorful interior landscapes resembling palaces,
fairylands, and natural art galleries. Zhijin Cave also houses several notable attractions such
as the mysterious Light Palace and the stunning Tianxing Bridge, each showcasing the
unique aesthetics and natural wonders of underground karst formations.

ZHIJIN CAVE

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.

织金洞
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乌江寨国际旅游度假区位于贵州省遵义市，是
一个融合观光、休闲、度假、康养和会展功能
的综合性旅游目的地。以“共生思想”为核心
理念，乌江寨规划了12个街区业态，精心将历
史文化、自然环境和人文特色有机融合，创造
出独具魅力的旅游体验。

这里不仅提供高颜值、高标准、高品位的度假
设施和服务，还积极促进旅游与文化的融合发
展。自2022年开业以来，乌江寨频频受到央视
新闻联播的推荐，并成为多档热门综艺节目的
指定拍摄地。其独特的业态内容吸引了众多明
星艺人和游客的光顾，逐渐成为西南地区新兴
的度假胜地和文化交流中心。

一个综合性旅游目的地

Wujiang Zhai International Tourist Resort in Zunyi City, Guizhou, combines sightseeing,
leisure, vacationing, wellness, and exhibitions. Guided by the concept of "symbiosis," it
integrates 12 blocks of historical, natural, and cultural elements, offering high-quality
tourism experiences. 

Since opening in 2022, it has been featured on CCTV and chosen for filming popular TV
shows, drawing celebrities and tourists alike, establishing itself as a premier destination in
Southwest China.

WUJIANG VILLAGE RESORT

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.

乌江寨国际旅游度假区
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乌江寨国际旅游度假区位于贵州省遵义市，是
一个融合观光、休闲、度假、康养和会展功能
的综合性旅游目的地。以“共生思想”为核心
理念，乌江寨规划了12个街区业态，精心将历
史文化、自然环境和人文特色有机融合，创造
出独具魅力的旅游体验。

这里不仅提供高颜值、高标准、高品位的度假
设施和服务，还积极促进旅游与文化的融合发
展。自2022年开业以来，乌江寨频频受到央视
新闻联播的推荐，并成为多档热门综艺节目的
指定拍摄地。其独特的业态内容吸引了众多明
星艺人和游客的光顾，逐渐成为西南地区新兴
的度假胜地和文化交流中心。

一个综合性旅游目的地

Wujiang Zhai International Tourist Resort in Zunyi City, Guizhou, combines sightseeing,
leisure, vacationing, wellness, and exhibitions. Guided by the concept of "symbiosis," it
integrates 12 blocks of historical, natural, and cultural elements, offering high-quality
tourism experiences. 

Since opening in 2022, it has been featured on CCTV and chosen for filming popular TV
shows, drawing celebrities and tourists alike, establishing itself as a premier destination in
Southwest China.

WUJIANG VILLAGE RESORT

TOUR BY LOVELY VACATION
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乌江寨的摇橹小船是一种独特的文化体验，让
游客能够亲身感受贵州传统的水上交通方式。
乘坐这种小船，由当地熟练的船夫摇橹，沿着
宁静的乌江流淌而行，仿佛穿越时光回到古老
的水乡时代。

在船上可以悠闲地欣赏周围的自然风光，包括
清澈见底的江水、蜿蜒的河岸线和青山绿树环
绕的景观。乌江寨的摇橹小船不仅是一种交通
工具，更是连接游客与当地历史、文化的桥
梁，为旅行增添了一份深刻和难忘的体验。

摇橹乌江上 穿行山水间

Wujiang Zhai's rowing boat offers a unique cultural experience, allowing visitors to immerse
themselves in Guizhou's traditional waterway transport. Guided by skilled local boatmen,
passengers drift along the tranquil Wujiang River, evoking a journey back to ancient riverine
times.On board, guests leisurely admire the surrounding natural beauty: the crystal-clear
river waters, meandering riverbanks, and vistas framed by lush greenery and rolling hills.
Beyond mere transport, Wujiang Zhai's rowing boat serves as a bridge connecting tourists
to local history and culture, enriching their journey with profound and unforgettable
experiences.

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.
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乌江寨无人机灯光秀是一场融合现代科技与艺
术创意的独特表演。在这个壮美的度假区背景
下，精心编排的无人机组成了一场空中灯光盛
宴，展示出绚丽多彩的光影画面。

每一组灯光都与音乐节奏完美同步，创造出精
美的造型和流畅的动态图案，让观众沉浸在视
觉和听觉的双重享受中。这种创新的表演方式
不仅展示了技术的进步，也突显了乌江寨作为
旅游目的地的独特魅力，吸引游客们体验与众
不同的视觉盛宴。

一场唯美的视觉盛宴

The Wujiang Zhai Drone Light Show is a unique performance that blends modern
technology with artistic creativity. Set against the backdrop of this magnificent resort,
meticulously choreographed drones create a spectacular aerial light display, showcasing
vibrant colors and intricate patterns. Synchronized perfectly to music, each sequence
forms exquisite shapes and dynamic visuals, offering audiences a mesmerizing audiovisual
experience. This innovative showcase not only highlights technological advancement but
also underscores Wujiang Zhai's allure as a distinctive tourism destination, enticing visitors
to indulge in an extraordinary visual feast.

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.
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一人站立在一根竹子上，手持竹竿划水自由穿
行在河面之上，如履平地。这可不是武侠剧中
的画面，这是发源于赤水河流域的一种独特的
黔北民间绝技——独竹漂。独竹漂又称独竹
舟，俗称划竹竿，表演者赤足站立于一根直径
大约15厘米左右，长约8米以上的笔直楠竹上作
水上载体。

手拿一根直径约5厘米、长约4米的笔直小竹竿
当桨,左右交替，在水上划行，或驾舟乘风破浪
搏击激流险滩，或轻拈竹竿稳立舟上悠闲荡舟
水面。其形其态美观大方，动作协调连贯一
致。表演者的“乘风破浪”、倒退、转身、绕
弯、换竿等绝技，颇有“一苇渡江”之妙。

非遗名录「中华一绝水上芭蕾」

Originating from the Chishui River basin in northern Guizhou, "Du Zhu Piao," or "Solo Bamboo
Rafting," is a unique folk art where performers stand barefoot on a sturdy bamboo pole,
approximately 15 cm in diameter and over 8 meters long. Using a 5 cm diameter and 4
meters long bamboo pole as an oar, they gracefully navigate across water surfaces. 

This ancient skill includes maneuvers like "riding the wind and waves," backward paddling,
turning, and skillfully changing poles, showcasing remarkable balance and coordination.

WATER BALLET: THE INTANGIBLE CULTURAL HERITAGE OF SOLO BAMBOO RAFTING

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.

水上芭蕾非遗独竹漂
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乌江寨的篝火晚会是一场融合自然美景和文化
娱乐的难忘体验。在夜幕降临时，游客们聚集
在户外篝火周围，欣赏着壮丽的星空和迷人的
山水景色。活动氛围温馨愉悦，篝火熊熊燃
烧，为整个场景增添了温暖和浪漫的气息。

晚会通常包括丰富多彩的文化表演，如民俗舞
蹈、传统音乐演奏和地方戏曲表演。这些节目
展示了当地文化的独特魅力，让游客们深入体
验到贵州的传统和历史。此外，篝火晚会也是
人们聚集交流的场所，让游客们能够在愉快的
氛围中结识新朋友，共享美好时光。

文化体验和社交盛会

The bonfire party at Wujiang Zhai offers an unforgettable experience blending natural
beauty with cultural entertainment. As night falls, visitors gather around outdoor bonfires,
enjoying the magnificent starry skies and charming landscape. The atmosphere is warm
and inviting, with crackling fires adding a cozy and romantic touch to the scene.The event
typically features a variety of cultural performances including folk dances, traditional music
performances, and local theatrical shows. These programs showcase the unique charm of
local culture, allowing visitors to immerse themselves in the traditions and history of
Guizhou. 

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.
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织金饭店，位于平远古镇东侧，背靠穿洞流云
的主峰，俯瞰三潭滚月的壮丽景色，如同一位
高贵的守护者，提供绝佳的观景位置。
饭店占地约300亩，总建筑面积10万平方米，
由“金蝶展翅”主接待区和39栋独立别墅构
成，提供超过400间各类客房。

独立别墅区源自传统民居，既有历史韵味，又
带来全新住宿体验。室外园林景观充分利用自
然环境，以山为邻，以水为伴，呈现四季美
景。织金饭店是贵州旅游的新地标，既能领略
自然风光，又能体验传统文化，是绝佳的休闲
度假胜地。

织金饭店 | 贵州顶级仿古酒店

PREMIER ANCIENT-STYLE HOTEL IN GUIZHOU
Located east of Pingyuan Ancient Town, Zhijin Resort offers panoramic views of
Chuandong Liuyun's main peak and the stunning Santan Gunyue scenery.

Spanning 300 acres with 100,000 square meters of construction, it features the "Golden
Butterfly Spreading Wings" main reception and 39 independent villas, providing over 400
rooms. Inspired by traditional local residences, the villas offer a blend of historical charm
and modern comfort. Surrounded by natural beauty, Zijin Hotel is a new landmark in
Guizhou, perfect for experiencing both nature and culture.

ZHIJIN RESORT

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.

超五星酒店-织金饭店
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荔波小七孔睿景酒店坐落在贵州荔波小七孔景
区内，毗邻著名的小七孔景区，周围环境优
美，是探索小七孔奇妙景观的理想住宿选择。
酒店设施现代化，提供舒适宽敞的客房和豪华
套房，部分客房还享有迷人的小七孔景色。

酒店内设有中西餐厅，提供精致美食；同时配
备会议设施和健身中心，满足商务和休闲旅客
的需求。您可以在这里放松身心，感受小七孔
的神秘和宁静。

英伦格调十足的睿景酒店

Libo Xiaoqikong Ruijing Hotel is located within the Xiaoqikong Scenic Area in Libo, Guizhou,
adjacent to the famous Xiaoqikong scenery. Surrounded by beautiful natural landscapes, it
is an ideal accommodation choice for exploring the wonders of Xiaoqikong.

The hotel offers modern facilities, comfortable and spacious rooms, and luxurious suites,
some of which boast charming views of Xiaoqikong. Dining options include both Chinese
and Western restaurants serving exquisite cuisine. The hotel also features meeting
facilities and a fitness center, catering to both business and leisure travelers. Here, you can
relax and unwind, experiencing the mystery and tranquility of Xiaoqikong.

XIAOQIKONG RUIJING HOTEL

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.

荔波小七孔睿景酒店

（TOUR CODE: 9KGZ）
9
天

7
夜
中
国
：
豪
游
贵
州

 9
D

7
N

 G
LA

M
O

R
O

U
S

 G
U

IZ
H

O
U 独家

安排



糍粑多为糯米、大米、玉米和高粱等食物制作
的粑粑，手打糍粑在贵州有非常悠久的历史。
清代文学家田雯在黔书中写道：明清以降，黔
人饭稻而喜粉糍。体验打糍粑和手工DIY面包是
一次深入了解地方文化和美食的特别活动。

糍粑是贵州的传统小吃之一，用糯米粉制成，
具有浓厚的地方特色和丰富的历史背景。从选
料到搅拌再到蒸制的制作过程，每一步都蕴含
着匠心独运的技艺。这种亲手制作的体验不仅
增加了对当地食物的理解，也让参与者与贵州
深厚的历史和传统产生了亲密的连接。

贵州传统特色美食 - 手打糍粑

Experiencing the making of sticky rice cakes and DIY handmade bread offers a unique
insight into local culture and cuisine. Sticky rice cakes, a traditional snack made from
glutinous rice flour, embody rich local flavors and a deep historical background. 

Participants engage firsthand in the crafting process, from ingredient selection to mixing
and steaming, each step showcasing artisanal craftsmanship. This hands-on experience
allows for tasting freshly steamed sticky rice cakes and discovering the cultural narratives
behind them, fostering a deeper appreciation for Guizhou's culinary heritage and traditions.

EXPERIENCE MAKING STICKY RICE CAKES AND DIY HANDMADE BREAD

TOUR BY LOVELY VACATION

*所展示的图片和内容仅供参考用途 I THE DISPLAYED IMAGES AND CONTENT ARE FOR REFERENCE PURPOSES ONLY.

体验打糍粑和手工DIY面包
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吉隆坡国际机场 - 贵阳 (机上用餐)
机场集合办理登记手续，前往贵阳。 抵达后，前往酒店休息

贵阳 - 荔波 （早/午/晚）
小七孔景区（含环保车）：荔波小七孔“人间绿宝石”，被《孤独星球》评为世界上最触动心灵的风景之一。
拉雅瀑布：瀑布壮丽雄伟，水流飞泻而下，蔚为壮观。
卧龙潭水上森林：独特的水上森林景观，树木在清澈的水中生长，景色如画。
小七孔桥：古朴精致的七孔桥，融入自然风光之中，是景区的标志性景点。
独家安排体验：打糍粑和手工DIY烤面包

荔波 - 丹寨 - 西江 （早/午/晚）
丹寨万达小镇：体验传统与现代融合的小镇风情。
西江千户苗寨（含电瓶车）：世界上规模最大的苗寨，被誉为“中国最美十大民族风情村寨”之一。
西江千户苗寨夜上观景台：夜间登上观景台，欣赏灯火辉煌的苗寨全景。
赠送苗族服装体验+赠送数码照片一张：穿上苗族服装，拍摄精美照片，留下难忘回忆。

西江– 龙里大草原 – 贵阳（早/午/晚）
龙里大草原：这裡拥有美丽的草原自然风光，古朴的蒙古族风情以及独特的生活方式，气候清爽宜人。
青云市集：漫步青云市集，体验当地的风土人情和特色美食。

贵阳 - 安顺 – 兴义（早/午/晚）
黄果树景区（含环保车+双程扶梯）：黄果树大瀑布是世界第三、亚洲第一的瀑布。
大瀑布景区 陡坡塘瀑布：欣赏气势磅礴的陡坡塘瀑布美景。
天星桥：漫步天星桥，领略其独特的自然景观。
万峰林 (含电瓶车)：中国最美五大峰林之一,有着“天下山峰何其多,唯有此处峰成林”之称,自古便有“千里江山图”的美誉。
八卦田：欣赏独特的八卦田景观，感受传统农耕文化。
纳灰布依村：探访纳灰布依村，体验原生态的布依族风情。

兴义 -织金（早/午/晚）
万峰湖（含游船）：西南地区之最，山水画卷之美誉。
吉隆堡：参观吉隆堡，领略其独特的建筑风格和历史文化。
小三峡：漫游小三峡，欣赏幽静的峡谷风光。
水上石林：探索水上石林，感受奇异的石林景观和大自然的鬼斧神工。
马岭河峡谷（含上下行观光电梯）：被誉为「地球上一道美丽的疤痕」。
平原古镇：镇上保留着许多明清时期的建筑，街道狭窄而曲折，石板铺就的小巷充满了古朴的氛围。

织金 – 乌江寨（早/午/晚）
织金洞 (含电瓶车)：一座规模宏伟的洞穴资源宝库，遍布各种形状的石笋石柱等，形成千姿百态的岩溶景观。
乌江寨国际旅游度假区（含摇橹小船）：享受豪华度假和丰富文化体验的绝佳选择。
水上芭蕾非遗独竹漂：体验独特的水上芭蕾演出，展示非物质文化遗产的魅力。
篝火晚会：参与欢乐的篝火晚会，感受浓厚的地方风情和热情款待。
无人机灯光秀：观赏创意无人机灯光秀，体验现代科技与自然景观的完美结合。

乌江寨 - 贵阳 - 吉隆坡 （早/午/晚）
和平染坊：了解传承千年的非物质文化遗产-蜡染技艺，感受民族文化艺术的魅力。
耕陶工坊：了解非物质文化遗产，近距离见证中国陶艺的悠久历史与传承。
天河潭旅游度假区（含电瓶车+游船+下午茶）
送往机场结束美好的旅程：结束愉快的旅程，送您前往机场，愿您的旅途充满美好回忆。

第一天1

第二天2

第三天3

第四天4

第五天5

第六天6

第七天7

第八天8

第九天9

*所列明行程、餐饮和住宿安排的顺序可能会由当地地接运营商根据实际的天气情况进行最终确定。

TOUR BY LOVELY VACATION（TOUR CODE: 9KGZ）

❖ 观赏红枫或者梅花 (11月-12月中) 
❖ 观赏油菜花 （1月中-2月）
❖ 观赏百里杜鹃花 （3月中-4月) 

❖ 观赏粉黛乱子草 (8月-10月）
❖ 观赏樱花 （3月中下旬）

*视季节情况而定

*视季节情况而定

抵达吉隆坡 (机上用餐)

黄果树大瀑布黄果树大瀑布贵阳贵阳 西江千户苗寨西江千户苗寨 苗族服装体验苗族服装体验 荔波小七孔荔波小七孔 万峰林万峰林

 推荐自費项目：「龍裏水鄉小鎮+貴秀」或「貴陽大型民族歌舞晚會 - 多彩貴州秀」：RMB298/人                     



D1

D2

D3

D4

D5

D6

D7

D8

D9

KUALA LUMPUR  - GUIYANG （MEAL ON BOARD）
Depart from Kuala Lumpur International Airport to Guiyang
Check in hotel.

GUIYANG - LIBO（BREAKFAST/LUNCH/DINNER）
Xiaoqikong Scenic Area (Include Buggy) 

Best known for the seven-arched Xiaoqikong Bridge, which is a landmark of Libo Zhangjiang
Scenic Area.  

Laya Waterfall  - Water Forest
Exclusive Experience: Making Rice Cakes and DIY Handmade Bread Toast

LIBO – DANZHAI – XIJIANG（BREAKFAST/LUNCH/DINNER）
Danzhai Wanda Town
Xijiang Qianhu Miao Village (Included Buggy)

The largest Miao village in China and even in the world. The village is a place to appreciate and
understand the long history and development of Miao Nationality in China. 

Xijiang Observation Deck
Free Miao ethnic costume experience + Free 1pc Digital Photo 

XIJIANG – LONGGONG - GUIYANG （BREAKFAST/LUNCH/DINNER）
Longli Prairie
Qingyun Market 

GUIYANG - ANSHUN - XINGYI （BREAKFAST/LUNCH/DINNER）
Huangguoshu Waterfall (Buggy+2 ways escalator Include)
Doupotang Waterfall 
Tianxingqiao Scenic Area
Wanfenglin (Electric shuttle included)
Bagua Fields 
Na Hui Buyi Village 

XINGYI – ZHIJIN（BREAKFAST/LUNCH/DINNER）
Wang Feng Lake (Boat rides included) 
Jilong Fortress
Little Three Gorges
Stone Forest on Water
Pingyuan Ancient Town
Malinhe Grand Canyon (Up Down straits elevator included)
Pingyuan Ancient Town

ZHIJIN - WUJIANGZHAI（BREAKFAST/LUNCH/DINNER）
Zhijin Cave

a trove of precious cave resources, full of stalagmites and stone pillars of every form creating an
incredibly varied karst cave setting. The sheer variety of stalactites here enchants the eyes. 

Wujiang Village International Tourism Resort （Include Rowing Boat）
Intangible cultural heritage Bamboo 
Rafting with water Ballet 
Bonfire Party - Drone Light show 

WUJIANGZHAI – GUIYANG - KUALA LUMPUR （BREAKFAST/LUNCH/DINNER）
Heping Dyeing Factory
Pottery Workshop
Tianhetan Lake (Buggy + Boat rides included) 
After dinner transfer to airport 

KUALA LUMPUR （MEAL ON BOARD）

TOUR BY LOVELY VACATION

*Itinerary, dining, and accommodation arrangements are subject to final confirmation by the local ground operator based on actual weather conditions.

（TOUR CODE: 9KGZ）

Flower Viewing (Subject to seasonal variations) 
❖ Red Maple Leaves or Plum Blossoms (Nov to Dec) 
❖ Rapeseed Flowers (Jan to Feb)
❖ Baili Azalea (Mar – Apr) 

Flower Viewing (Subject to seasonal variations) 
❖ Pink Muhly Grass (Aug - Oct)  / ❖ Cherry Blossoms (End of Mar)

Xiaoqikong Scenic AreaXiaoqikong Scenic Area

Xijiang Qianhu Miao VillageXijiang Qianhu Miao Village

Free Miao ethnic costume experienceFree Miao ethnic costume experience

Na Hui Buyi VillageNa Hui Buyi Village

Huangguoshu WaterfallHuangguoshu Waterfall

Wujiang VillageWujiang Village

Optional Tour:「Longli Water Town + Gui show」OR「Colorful Guizhou Style Performance」RMB298/pax



旅行必备：
参团者需确保护照有效期至少为返程日期的六个月，并取得必要的签证和准证。
出发前，我们建议您购买全面的旅游保险。

条规：
团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。1.
旅程、膳食、住宿和交通的先后顺序将根据当地接待社和天气情况可能会有所调整，恕不另行通知。2.
在无法预料的特殊情况下，尤其是在旅游旺季期间，我们将保留修改或取消行程的权利。3.
若宣传手册或任何传播媒介出现任何印刷错误或遗漏，本社概不负责，并保留更正的权利。4.
参与本社旅游团的每位成员必须对自己的安全和行为负责。5.
若发生无法预料的特殊情况（如：交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等），导致额外支出，我们概不负责，旅客需自行承担额外费用。6.
上述图片仅供参考，请以实际情况为准。7.

For Agent Use Only : 
仅供代理商使用：

Updated Date 更新日期：JUL 2024

Travel Essentials: 
Passport or Visa - Participants are responsible for ensuring that their passports are valid for at least 6 months from the return date and obtaining necessary visas and permits. 
Travel Insurance - We recommend purchasing comprehensive travel insurance before departure.

Terms and Conditions: 
Tour fare quoted is for Malaysian, non-Malaysian surcharge applied.1.
The itinerary, meals, accommodations, and transportation are subject to adjustments without prior notice.2.
The sequence of itinerary, meals, and accommodations will be arranged according to local hosts and weather conditions.3.
In unforeseen circumstances, especially during peak travel seasons, we reserve the right to modify or cancel the itinerary.4.
We shall not be held responsible for any printing errors or omissions in our promotional materials or any other communication media, and reserve the right to rectify such inaccuracies.5.
Each member participating in our tours is responsible for their own safety and conduct.6.
In the event of unforeseen circumstances (such as transportation delays/cancellations, weather, illness, demonstrations, war, etc.)  leading to additional expenses, we bear no responsibility, and travelers must
bear the extra costs themselves.

7.

The above images are for reference purposes only. Actual conditions may vary.8.

包机直飞贵州：为您带来便捷快速的体验，节省多达10小时的旅行时间，让您尽情享受每一个旅途的时刻。
全程入住当地当地5星+超5星酒店：您将沉浸在精致舒适的住宿环境中，尽情享受高品质的服务和宾至如归的体验。
特别升级1晚超5星织金大酒店：这家酒店以其豪华的设施和无与伦比的服务著称，为您的旅程增添奢华与舒适的体验。
黄果树瀑布：世界第三 I 亚洲第一瀑布 - 瀑布宽度达101米，高77.8米，气势恢宏，水雾弥漫，形成壮观的景象。
特别赠送（西江苗族服体验）：沉浸在苗族文化中，穿上传统苗族服饰，欣赏精美的刺绣和银饰，感受独特民族风情。
全程享用当地特色餐饮：包括西江高山流水长桌宴、黄果树花开富贵宴、兴义布依八大碗、乌江刨汤宴或龙大哥蹄膀火锅宴等。
登上夜晚的观景台：俯瞰西江千户苗寨，漫山灯火与漫天星光交相辉映，如同置身童话世界，令人陶醉。
入住乌江寨+欣赏著名无人机表演：观赏无人机灯光秀，参与篝火晚会，体验动感的民族音乐会。
独家体验荔波打糍粑+手工DIY烤面包：让您亲身参与传统糍粑制作过程，感受手工烤面包的乐趣与美味。

Charter a direct flight to Guizhou for quick and convenient travel, saving up to 10 hours to fully enjoy your journey.
Stay in local 5-star and ultra-luxury hotels  throughout your journey, where comfort and high-quality service ensure a memorable experience.
Upgrade to a one-night stay at the ultra-luxurious Zhijin Grand Hotel ：known for its luxurious amenities and top-notch service.
Huangguoshu Waterfall：The third largest waterfall in the world and the largest in Asia.
Exclusive experience (Traditional Xijiang Miao attire)：  Unforgettable cultural journey, offering deep insights into the history and customs of the Miao people.
Savor local specialty meals：Including Xijiang High Mountain Flowing Water Long Table Feast, Huangguoshu Flower Blooming Wealth Feast, Xingyi Bouyei Eight Bowls,
Wujiang Scraped Soup Feast, or Long Brother's Pork Knuckle Hotpot.
Ascend the night viewing platform to see Xijiang Qianhu Miao Village, where hillside lights merge with the starlit sky, creating a mesmerizing scene.
Stay at Wujiang Village+Famous Drone Show：Experience a spectacular drone light show, join a bonfire party, and immerse yourself in lively ethnic music performances.
Participate in the traditional process of making sticky rice cakes and enjoy the fun and deliciousness of baking bread by hand.
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天
DAY

早餐
BREAKFAST

午餐
LUNCH

晚餐
DINNER

酒店住宿
ACCOMMODATION

01 - -
机上用餐

MEAL ON BOARD
卢浮宫大酒店或同级

TULIP INN HOTEL OR SIMILAR

02
酒店早餐

HOTEL BREAKFAST
瑶族风味

YAO CUISINE
樟江风味

ZHANGJIANG CUISINE
睿景度假酒店或同级

RUIJING HOTEL OR SIMILAR

03
酒店早餐

HOTEL BREAKFAST
丹寨风味

DANZHAI CUISINE
长桌宴

LONG TABLE BANQUET
千云山房酒店或同级

QIAN YUN SHAN FANG HOTEL OR SIMILAR

04
酒店早餐

HOTEL BREAKFAST
中式合菜

CHINESE CUISINE
粤菜风味

CANTONESE CUISINE
洲际青岩智选假日酒店或同级

HOLIDAY INN RESORT OR SIMILAR

05
酒店早餐

HOTEL BREAKFAST
花开富贵宴

FLOWER BLOSSOMING BANQUET
菌王火锅

MUSHROOM STEAMBOAT
湖景大酒店或同级

LAKE INTERNATIONAL HOTEL OR SIMILAR

06
酒店早餐

HOTEL BREAKFAST
八大碗风味

EIGHT BOWLS FLAVOR
夜郎风味

YELANG FLAVOR
织金饭店或同级

ZHIJIN RESORT OR SIMILAR

07
酒店早餐

HOTEL BREAKFAST
织金风味

ZHIJIN CUISINE
乌江风味

WUJIANG CUISINE
暮山酒店或同级

MOUNT SHINE HOTEL OR SIMILAR

08
酒店早餐

HOTEL BREAKFAST
中式合菜

CHINESE CUISINE
高原风味

PLATEAU CUISINE 
-

09
机上用餐

MEAL ON BOARD
- - -

 TRIP BEST （#1 SCENIC HOTELS IN ZUNYI）

 TRIP BEST （#1 PREMIUM HOTELS IN ZHIJIN）

航班详情 FLIGHT INFO
OD 608 KUL KWE 1735 2205

OD 609 KWE KUL 2305 0340+1


